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Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
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 Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Tjänstemän Siw Lideståhl avdelningschef 
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 Camilla Tann skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-12-12 Kerstin Järneberg, ordförande 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. 
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
Meddelades att punkt 5, information från Michael Boström om förvaltningens nya 
lokaler i Farsta Centrum, utgår pga sjukdom. Föreslogs att Michael tar kontakt 
med ordföranden för att erbjuda rådet ett annat informationstillfälle. Med denna 
förändring godkändes dagordningen. 
 

§ 3 Val av justerare och tid för justering  
Till justerare utsågs Kerstin Järneberg och Ove Martinsson. Justering sker onsdag 
12 december på Lingvägen 100. 
 

§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  
Protokoll från sammanträdet 2007-11-05 anmäldes. 
 

§ 5  Ärenden från nämndsammanträdet 2007-11-15 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-12-19 
Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget för 2008 
Avdelningschef Siw Lideståhl presenterade ingående de delar av förvaltningens 
förslag till verksamhetsplan och budget för 2008 som berör rådets ansvars- och 
intresseområden.  
 
Handikappolitiskt program, sid 9: Siw Lideståhl berättade att förankringen inom 
verksamheterna av stadens handikappolitiska program kommer att planeras och 
genomföras i nära samarbete med rådet. Rådet påpekade att utbildningar avseende 
bemötande och lagstiftning är viktiga delar i en sådan förankringskampanj. På 
fråga från Vivi-Anne Emanuelsson svarade Siw att det inte finns några särskilda 
medel avsatta för att informera om programmet. Påpekades att det är viktigt att 
information om programmet utformas så att den är tillgänglig även för invandrade 
med olika former av funktionsnedsättning. 
 
Aktivitetsplanen: På fråga från Blazena Westerlund svarade Siw Lideståhl att 
förvaltningen återkommer till rådet inför upphandlingar av verksamheter som 
faller inom rådets område. 
 
Fixartjänsten, sid 24: Påpekades att många med funktionsnedsättning skulle ha 
stor nytta av fixartjänsten, även om man är yngre än 75 år. Rådet menar att en 
större flexibilitet inom hemtjänsten skulle kunna vara ett enkelt och ibland t o m 
kostnadsfritt sätt att lösa behovet av fixare. Ställdes också frågan hur 
förvaltningen marknadsför fixartjänsten så att den blir tillgänglig för de äldre 
personer med funktionsnedsättning som har rätt att utnyttja den. 
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Heminstruktör: Konstaterades att det inte planeras någon förstärkning avseende 
heminstruktörer under 2008. 
 
Ärende nr 7, Svar på skrivelser från (m, fp, kd, mp) och (s, v) om klimatarbetet i 
stadsdelsområdet 
Rådet påpekade att ett effektivt sätt att spara energi är att dela upp belysningen i 
en lokal i flera sektioner så att bara delar av belysningen behöver tändas. Detta 
gagnar även alla elöverkänsliga. 
 

§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för omsorg om 
funktionshindrade 
Från föregående sammanträde: Redovisades en sammanställning över de olika 
funktionshinder bland barn och ungdomar där förvaltningen ansvarar för insatser. 
Rådet beslutade fördjupa sig ytterligare i frågan vid ett senare tillfälle. 

 
§ 8 Övriga frågor  

• Föreslogs att förvaltningens nya planeringssekreterare Cecilia Rivard 
medverkar vid rådets möte i januari för att presentera sig själv och sitt 
ansvarsområde. Bland annat önskar rådet en redovisning av rutinerna när det 
gäller behandlingen av planärenden. 

• Rådet framförde ett varmt tack till stadsdelsnämnden för julbordet som 
avnjöts på Enskede Värdshus måndag 3 december. 

 
§ 9 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls (preliminärt) måndag 14 januari 2008 kl 15.30, 
med förmöte kl 14.30. 
 

§ 10 Sammanträdet avslutas  
Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 


